
Protokół Nr 51/23 

z Sesji Rady Gminy Tuplice, która odbyła się 

29 czerwca 2023 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad LI Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady  

LI Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie wszystkich radnych, 

sołtysów, Panią Wójt, Pana Zastępcę Wójta, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, Pana Mecenasa 

z kancelarii prawnej, Pana Jarosława Dowhana (radnego powiatu żarskiego), Panią z obsługi 

rady i Pana Informatyka. 

 

Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział 14 radnych i że 

obrady są prawomocne.  

 

Następnie przewodniczący rady gminy poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja z 

obrad jest dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie 

internetowej gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice 

wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił 

do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z L sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 



NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z L Sesji Rady został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 5. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się czy Pani Wójt 

chce coś dodać do swojej informacji. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – opowiedziała czego dotyczyło spotkanie  

w sprawie funduszy europejskich, spotkanie w sprawie inwestycji przy ul. 9 Maja i drogi  

w Chełmicy, spotkanie w Powiatowym Urzędzie Pracy i spotkanie z Wykonawcą w sprawie 

remontu świetlicy wiejskiej w Drzeniowie. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej 

informacji. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – wręczyła podziękowania za zaangażowanie  

i wykonywane rękodzieło radnemu Panu Ryszardowi Jasińskiemu, a także podziękowała za 

wsparcie finansowe na organizację Nocy Świętojańskiej (Dnia Tuplic) radnemu powiatu 

żarskiemu Panu Jarosławowi Dowhanowi. 

 

Ad 5. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdania 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się czy Pani Wójt 

chce coś dodać do swojej informacji. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – poinformowała, że nie chce nic dodać. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej 

informacji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – zapytał się o zapis art. 6 ust. 5ab 

ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, w którym jest 

odwołanie do art. 379 i 380 ustawy Prawo ochrony środowiska z dnia 27 kwietnia 2001 r. – 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp odpowiedziała radnemu, że będzie interpretacja prawna  

w tym zakresie od mecenasów.   

 



W związku z brakiem innych pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie informacji ze wspólnego posiedzenia komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – przedstawiła informację z 28 wspólnego 

posiedzenia Komisji Społecznej i Komisji Finansów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionych informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

Przewodniczącego Rady i na dzień dzisiejszy nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. 

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) zmian uchwały budżetowej na rok 2023 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w budżecie gminy na 2023 rok. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 



 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LI/297/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 29 czerwca 2023 roku w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023. 

 

b) w sprawie uchylenia uchwały Nr L/294/23 Rady Gminy Tuplice z dnia 30 maja 2023 

r. w sprawie przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci 

i młodzieży uczących się w placówkach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Tuplice ” 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana Mateusza Szaję – Kierownika CUW 

w Tuplicach. 

 

Pan Mateusz Szaja – przedstawił projekt uchwały informując radnych, że został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Społecznej i Komisji Finansów, a przyjęcie 

uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LI/298/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 29 czerwca 2023 roku w sprawie uchylenia uchwały Nr L/294/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 30 maja 2023 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży uczących się w placówkach, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Tuplice ”. 

 

c) w sprawie przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  

i młodzieży” 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana Mateusza Szaję Kierownika CUW 

w Tuplicach. 

 

Pan Mateusz Szaja– przedstawił projekt uchwały informując radnych, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Społecznej, a widząc potrzebę otoczenia 

szczególną opieką dzieci i młodzież, które osiągają wybitne wyniki w nauce lub mają 

osiągnięcia w dziedzinach szkolnych i pozaszkolnych, zasadne jest uchwalenie Gminnego 

programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LI/299/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 29 czerwca 2023 roku w sprawie przyjęcia „Gminnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży”. 

 

d) w sprawie zasad przyznawania uczniom Stypendium Wójta Gminy Tuplice za wyniki 

w nauce i wybitne osiągnięcia 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana Mateusza Szaję Kierownika CUW 

w Tuplicach. 

 

Pan Mateusz Szaja– przedstawił projekt uchwały informując radnych, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Społecznej, a widząc potrzebę otoczenia 

szczególną opieką dzieci i młodzież, które osiągają wybitne wyniki w nauce lub mają 

osiągnięcia w dziedzinach szkolnych i pozaszkolnych, zasadne jest uchwalenie Gminnego 

programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 



Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LI/300/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 29 czerwca 2023 roku w sprawie zasad przyznawania uczniom Stypendium Wójta 

Gminy Tuplice za wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia. 

 

e) w sprawie Regulaminu korzystania ze Skweru Pograniczników w Tuplicach 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Weronikę Olejniczak-Kasprów 

Sekretarz. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – przedstawiła projekt uchwały informując 

radnych, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Społecznej i Komisji Finansów. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LI/301/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 29 czerwca 2023 roku w sprawie Regulaminu korzystania ze Skweru 

Pograniczników w Tuplicach. 

 



f) w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

interdyscyplinarnego w Gminie Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Weronikę Olejniczak-Kasprów 

Sekretarz. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – przedstawiła projekt uchwały informując 

radnych, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Społecznej i Komisji Finansów. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LI/302/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 29 czerwca 2023 roku w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania  

i odwoływania członków Zespołu interdyscyplinarnego w Gminie Tuplice. 

 

g) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność sołtysa sołectwa Łazy 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Pana Andrzeja Szarleja. 

 



Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Szarlej – przedstawił projekt 

uchwały informując radnych, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Społecznej i Komisji Finansów. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Mirosława Kromp, 

Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, 

Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Jagodzki, Jacek Krawczyk, Zdzisław Nowakowski 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr LI/303/23 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2023 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

sołtysa sołectwa Łazy. 

 

Ad 10. Raport o stanie Gminy Tuplice: 

a) rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali raport  

o stanie Gminy Tuplice, a następnie poprosił o komentarz do tego raportu autora Panią 

Katarzynę Kromp – Wójt Gminy Tuplice. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – przedstawiła przygotowany przez siebie raport o stanie 

gminy za 2022 rok, a także podziękowała pracownikom, którzy pomagali przy jego 

sporządzeniu. 

 

 



b) debata nad raportem o stanie Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w debacie nad raportem o stanie gminy 

mogą brać udział mieszkańcy gminy oraz radni. Do debaty zgodnie z art. 28aa  Ustawy o 

samorządzie nie zgłosił się nikt z mieszkańców, więc poprosił radnych o zabranie głosu – żaden 

z radnych nie zabrał głosu. 

 

Pani Wójt – poprosiła o udzielenie jej wotum zaufania. 

 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Tuplice wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady – odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LI/304/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 29 czerwca 2023 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Tuplice wotum zaufania. 

 

Ad 11. Sprawozdanie finansowe Gminy Tuplice za 2022 rok – sprawozdanie Wójta. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił Skarbnik gminy Panią Anetę 

Kamińską-Prenetę w imieniu Wójta o przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy 

Tuplice za 2022 rok. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta w imieniu Wójta poinformowała, iż 

sprawozdania były dokładnie omawiane na poszczególnych posiedzeniach stałych komisji rady.  

 

Ad 12. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2022: 

 

a)  sprawozdanie Wójta 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił skarbnik gminy Panią Anetę 

Kamińską-Prenetę w imieniu Wójta o przedstawienie sprawozdania. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta w imieniu wójta gminy poinformowała radnych, 



że sprawozdanie było dokładnie omówione na poszczególnych posiedzeniach stałych komisji 

rady.  

 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu Wójta 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił skarbnik Panią Anetę Kamińską-

Prenetę o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat przedłożonego 

sprawozdania. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej na temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 

 

c) opinie komisji stałych, w tym rewizyjnej – jako organu kontrolnego Rady Gminy  

o wykonaniu budżetu gminy 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił przewodniczących stałych komisji 

rady o przedstawienie kolejno opinii komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp poinformowała, że Komisja 

Finansów wydała pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński poinformował, że Komisja Społeczna 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk poinformował, że opinia Komisji 

Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy Tuplice za 2022 rok jest pozytywna.  

 

d) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie udzielenia absolutorium  

Wójtowi w kontekście jej opinii o wykonaniu budżetu gminy 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Pana Jacka Krawczyka o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk przedstawił informację  

dot. wniosku  Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi gminy, złożonego 

do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze.  

 

e) opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady  Gminy  w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk poinformował radnych  

o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze do wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi.  



 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Tuplice za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał projekt ww. uchwały, następnie 

przystąpiono do głosowania.  

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LI/305/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 29 czerwca 2023 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Tuplice za 2022 rok.  

 

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok dla 

Wójta Gminy Tuplice. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał projekt ww. uchwały, następnie 

przystąpiono do głosowania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Bilińska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LI/306/23 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 29 czerwca 2023 r. w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 

rok dla Wójta Gminy Tuplice. 

 



Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz oraz radni podziękowali Pani Wójt za 

miniony rok, a następnie Pani Wójt Gminy Katarzyna Kromp oraz radni podziękowali Pani 

Skarbnik Anecie Kamińskiej-Prenecie za odważną współpracę i czuwanie nad prawidłową 

realizacją budżetu gminy za 2022 rok.  

 

O godzinie 1230 radna Małgorzata Smyk-Skołozubow opuściła Sesję Rady Gminy za 

pozwoleniem Przewodniczącego Rady. 

 

Ad 15.  Sprawy różne. 

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – zapytał się na jakim etapie jest modernizacja świetlicy 

wiejskiej w Grabowie i co zrobioną z informacją od sołtysów w sprawie wystawkowiczów. 

 

Radna Pani Mirosława Kromp – podziękowała radnemu Ryszardowi Jasińskiemu za udział  

w festynie w Nowej Roli z okazji Dnia Dziecka. 

 

Radny Pan Ryszard Jasiński – zapytał się o fundusz obywatelski, o który dopytywał radny Pan 

Arkadiusz Kowalski. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – zapytał się kiedy będzie robiona droga gminna w Czernej do 

posesji nr 28, 29 i 30 oraz zgłosił potrzebę wywiezienia nieczystości ciekłych w Matuszowicach. 

 

Radny Pan Ryszard Tułacz – zgłosił potrzebę naprawy drogi gminnej w miejscowości Drzeniów 

od posesji nr 8 do nr 12. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się na jakim etapie jest lustro przy ulicy Spokojnej; czy 

zostało wysłane pismo w sprawie naprawy chodnika przy Wzgórzu Tuplickim oraz kiedy nastąpi 

wymiana oświetlenia ulicznego w Tuplicach. 

 

Radny Pan Jan Borowski – zapytał się czy gmina posiada na sprzedaż działki, do kogo zgłaszać, 

że ktoś wypala śmieci na swojej posesji oraz kiedy zostaną naprawione światła przy ulicy 

parkowej przy przedszkolu. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – dopytał się jeszcze na jakiem etapie jest sprawa związana z hałdą 

odpadów przy ulicy Przemysłowej w Tuplicach. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował o zawieszeniu niektórych 

kursów autobusowych na okres wakacyjny. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – odpowiedziała na skierowane do niej pytania radnych. 

 

O godzinie 1314 radny Jan Borowski opuścił Sesję Rady Gminy za pozwoleniem 

Przewodniczącego Rady. 

 



Ad 16. Zamknięcie obrad LI Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1319 zamknął obrady LI Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z LI Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N  

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj        Sylwester Mazurkiewicz 

 

 

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N

